



管理体系认证报价说明 Management System Quotation Explanation

管理体系认证报价公式如下：

(人天工作量*人天单价+证书费)*VAT+差旅费=认证费用总价

- 人天工作量：根据标准不同，查阅相关认证导则中人天工作量表得出。一般人天工作量的确认和被认证场地人员数、组织、场地、环境因素等有关；
- 人天单价：每单个人天工作量收费。公司有根据不同标准所罗列出的人天单价报价单；
- 证书费：认证所涉及的证书费用。公司有根据不同标准所罗列出证书费报价单；
- VAT：增值税，税点为6%；
- 差旅费用：审核过程中所产生的必要的交通，住宿费用。一般情况下根据实际发生计算，如客户有特殊要求，也可提前预估包含在前期报价中。
- 详细报价请直接联系销售人员
- 举例说明 http://www.gc.tuv.com/upload/Systems_SAMPLE_SC_EN.pdf

(此报价仅供参考，实际费用会因地区而有变化。)

The formula for the management system verification quotation is as follows:

(Total Man-day * Man-day rate + Certificate fee) * VAT + Travel expenses = Total verification cost

- Total Man-day: Depends on the standard. Derived from the number of total man-day given in the relevant verification guidelines. The average total man-day is related to factors such as the number of on-site personnel, organization, site and environment;
- Man-day rate: The amount charged per person per day. TÜV Rheinland has compiled a list of man-day rate for different standards;
- Certificate fee: The cost of certification related to verification. TÜV Rheinland has compiled a list of the different certificate costs for different standards;
- VAT: 6% Value-Added Tax (RMB)
- Travel expenses: Essential communications and accommodation expenses incurred during the review process. This is generally calculated from actual expenses. If the customer has any special requirements then this can be included in the preliminary quote as well.
- For a detailed quotation, please contact our sales personnel.
- Example http://www.gc.tuv.com/upload/Systems_SAMPLE_SC_EN.pdf

(This quote is provided for reference only. Actual costs will vary depending on the region.)